
Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupite ľstva v Slovinkách 
 

 konaného d ňa 18.11.2010 
 
 

 
 
 
Prítomní: Viď prezenčná listina 
 
Neprítomní: Sýkorová, Seman 
 
 
 
Prítomných privítal starosta obce a otvoril  zasadnutie. Poslanci jednohlasne schválili 
program zasadnutia. 
 
 Program:   1.  Otvorenie zasadnutia 
  2.  Určenie overovateľov zápisnice 
  3.  Kontrola prijatých uznesení 
  4.  Žiadosť p. Štefana Bencka 
  5.   Žiadosť p. Sakmára s manželkou 
  6.  Žiadosť baníckeho cechu 
  7.  Žiadosť p. Hudákovej Jozefíny o odpredaj pozemku 
  8.  Stanovisko komisie k žiadostiam p. Krajňáka a p. Šteca 
  9.  Rôzne 
  10.  Diskusia 
  11. Záver 
 
 
K bodu č. 2 - Za overovateľov zápisnice boli určený p Guspanová, p. Dejmutová 
 
K bodu č. 3 – Zástupkyňa starostu  obce previedla kontrolu prijatých uznesení.  

Bod C/1 uznesenia –Komisia sa nestretla a tento bod uznesenia nebol splnený. 
          Bod C/2 uznesenia –P. Nemčík predniesol návrh ohľadom osvetlenia 
v časti obce kolonia, že je potrebné vybudovať nové svetlenie od autobusovej 
zastávky až k osvetleniu mesta Krompachy. Do rozpočtu na rok 2011 
zapracovať realizáciu osvetlenia v tejto časti obce.   
Bod C/3 uznesenia – Pani Lenártová Viera súhlasí s funkciou obecného 
kronikára. Obecné zastupiteľstvo schválilo za obecnú kronikárku p Lenártovú. 
Bod C/4 uznesenia – Komisia bola na tvare miesta a po obhliadke doporučila 
odpredať časť parcely 876/3 v katastrálnom území Nižné Slovinky po hranicu 
zo susednou parcelou 871/13. Na odpredaj je potrebný geometrický plán. 
Parcela sa odpredá za úradnú cenu 1,66€ za m2. Obecná zastupiteľstvo 
schválilo žiadosť pána Krajňáka. 
Bod C/5 uznesenia – Komisia bola na tvare miesta a skonštatovala že na časti 
parcely o ktorú má záujem žiadateľka je postavený rodinný dom a malá 
predzáhradka patriaca k domu. Tento dom je postavený už cca 40 rokov. 
Keďže sa okolnosti zmenili a dom žiadateľka predáva pánu Štecovi Lukášovi 
tak sa p. Štec stal novým žiadateĺom o odpredaj časti obecného pozemku. 
Komisia doporučila odpredať časť parcely p. Štecovi Lukášovi za úradnú cenu 
1,66€ za m2. Obecné zastupiteľstvo tuto žiadosť schválilo. 
Bod C/6 uznesenia – komisia po obhliadke obvodových múrov rodinného domu 



p. Ďorka a taktiež suterénu za prítomnosti oboch susedov sa jednoznačne 
zhodla, že sa nejedná o vystupovanie spodnej vody, bez známok prítomnosti 
vodného farbiva, ktoré bolo použité na kontrolu pohybu spodných vod 
a doporučila v prípade nespokojnosti zo strany p. Ďorka obrátiť sa na vyššie 
inštitúcie ohľadne daného problému. 
Bod C/7 uznesenia – Komisia bola na tvare miesta a skonštatovala že nie je 
možné zistiť príčinu tejto sťažnosti. 
Bod C/8 uznesenia – Komisia prešetrila tuto sťažnosť a zistila porušenie 
verejného poriadku. Porušovateľka bola na to upozornená na skutočnosť že pri 
ďalšom porušení jej bude udelená pokuta. Po ďalších námatkovych kontrolách 
nebolo zistené ďalšie porušovanie.  
Bod C/9 uznesenia – boli odvysielané relácie ohľadom túlavých psov 
a v Slovinskom občasníku bol vydaný článok k tejto problematike. P starosta 
skonštatoval že do toho času nebola na obecný úrad podaná ani jedna 
sťažnosť, foto alebo upozornenie na výskyt túlavých psov v našej obci. 
 

K bodu č.4 –Pán Štefan Bencko podal žiadosť na obecný úrad o pridelenie náhradného 
pozemku prípadne odkúpenie časti parcely 127 v katastrálnom území Vyšné Slovinky. Je 
vlastníkom 1/8 tejto parcely, t.j. 36m2,  ktorá je v užívaní obce. Obecné zastupiteľstvo sa 
rozhodlo odkúpiť tuto časť od p. Bencka za cenu 2€  nakoľko ju už obec dlhodobo užíva. 
 
K bodu č.5 – p. Sakmár s manželkou požiadali obecné zastupiteľstvo o povolenie výstavby  
rodinného domu na parcele 1011/3 v k.u. Nižné Slovinky, ktoré sa nachádza mimo 
územného plánu obce. Obecné zastupiteľstvo nemalo žiadne námietky a  tuto žiadosť 
jednoznačne schválilo tuto žiadosť. 
 
 
K bodu č.6 – banícky cech podal na obecný úrad žiadosť o prenájom priestorov v suteréne  
budovy. Doterajšie ich  priestory boli vo vrchnej časti požiarnej zbrojnice, nakoľko sa  činnosť 
DHZ v Slovinkách obnovila tieto priestory budú slúžiť hasičskej jednotke. Pre možnosť 
zriadenia pamatnej izby a uchovania pracovných baníckych pomocok  a artefaktov potrebujú 
samostatnú miestnosť. Obecné zastupiteľstvo súhlasilo s prenájmom týchto priestorov 
baníckemu cechu. 
 
 
K bodu č.7 -  p. Hudáková Jozefína si podala na obecný úrad žiadosť o odkúpenie časti 
obecnej parcely č. 2242 v katastrálnom území Nižné Slovinky. Žiadate 
ĺka s manželom po odkúpení  rodinného  domu s.č. 102 , na základe geodetického 
zamerania zistila že oplotenie parcely zasahuje do obecnej parcely o výmere 6m2. Poslanci 
jednohlasne schválili tuto žiadosť. 
 
K bodu č. 8  – tento bod bol prerokovaný v kontrole uznesení. 
 
K bodu č.9 – Starosta obce informoval poslancov zmluve o budúcej kúpnej zmluve medzi 
Rudnými baňami š.p. Banská Bystrica a obcou Slovinky o odkúpenie parciel 2105/7, 2105/8, 
2105/11 a 2115/5 v katastrálnom území Nižné Slovinky za cenu 970€. Jedná sa o areál 
Kynologického klubu v Slovinkách a prístupovú cestu. Poslanci schválili odkúpenie týchto 
pozemkov za určenú sumu. 

- Ing Krajňáková predložila poslancom úpravu rozpočtu na rok 2010 a to  
navýšenie vo výdavkoch : 
a. Mzdy – 9.000,-€ 
b. Rekonštrukcia cintorín – 8.000,-€ 
c. Projekty – 13.500,-€ 
d. Cestovné – 500,-€ 
e. Materiál MŠ – dotácia- 3.247,-€ 



f. Rekonštrukcia ZŠ – 190.213,71€ 
g. Príspevok hasičom – 1.500,-€ 
h. Povodne – 36.000,-€ 
i. ZŠ opravy – 5.500,-€ 

Spolu : 267.460,71€ 
 

          
 navýšenie v príjmoch: 
a. Úver – 166.000,-€ 
b. Povodne : 36.000,-€ 

Spolu : 202.000,-€ 
Na vyrovnanie rozpočtu sa výdavky v položke opravy miestnych komunikácii poníži o sumu 
65.460,71€. Poslanci schválili tuto úpravu rozpočtu. 
 
K bodu č.10 – Starosta otvoril diskusiu. 

- Dňa 11.12.2010 pozval starosta obce poslancov na rozlúčkové  zasadnutie 
obecného zastupiteľstva. 

- P. Nunhart navrhol vyčistenie a úpravu Slovinského potoka v časti obce štreka 
pri p. Pačanovej nakoľko hrozí podmývanie obecnej cesty. 

 
K bodu č.11 - Starosta poďakoval poslancom za účasť a ukončil zasadnutie. 

 
 


